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Abstract (en)
[origin: US4726413A] There is disclosed herein an embodiment of a vacuum centrifuge device for employment for filling cavities in material or in
bodies such as, for example in ceramic multi-layer capacitors, with molten material, for example, metal. A chamber (12) in the device includes an
outlet opening for the molten material, fashioned as a flow throttle (16), which is dimensioned, such that a dynamic pressure acting on all sides
arises for a prescribed time span in the molten material (20) situated in the chamber (12) of the device, this dynamic pressure leading to the filling
(of the cavities) in the material or in the bodies (15).

Abstract (de)
Ausbildung einer Vakuum-Schleudervorrichtung (Fig.) für die Verwendung zum Verfüllen von Hohlräumen in Material oder in Körpern (15), wie
z.B. in Keramik-Vielschichtkondensatoren, mit flüssigem Stoff, z.B. Metall. Die Kammer (12) der Vorrichtung hat eine als Strömungsdrossel (16)
ausgebildete Ausflußöffnung für den flüssigen Stoff, die so bemessen ist, daß sich für einen vorgebbaren Zeitraum in dem in der Kammer (12) der
Vorrichtung befindlichen flüssigen Stoff (20) ein allseitig wirkender Staudruck ausbildet, der zum Verfüllen in dem Material bzw. in den Körpern (15)
führt.
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